
Z Á P I S N I C A 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 27. augusta 2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Prerokovanie programu zasadnutia. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Prerokovanie: 

- Čerpanie rezervného fondu v roku 2020. 

- VZN o podmienkach držania psov - návrh. 

5. Rôzne: 

- Rekonštrukcia kultúrneho domu. 

- Aktuálne informácie. 

- Iné. 

6. Návrh na uznesenia. 

7. Záver. 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej len „zasadnutie“) otvoril starosta Roman König, 

ktorý skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 3 poslanci obecného zastupiteľstva (ďalej len 

„zastupiteľstvo“) a zastupiteľstvo je z uvedeného dôvodu uznášaniaschopné. Zasadnutia sa 

zúčastnila hlavná kontrolórka obce ( ďalej len „HK“). 

 

K bodu 2: 

Starosta obce prečítal program zasadnutia. Program zastupiteľstvo schválilo. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo, že uznesenia č. 4/2020/3,5 a 6 prijaté na 

zastupiteľstve 17.6.2020 boli splnené.  

 

K bodu 4: 

Starosta požiadal zastupiteľstvo o rozhodnutie vo veci čerpania zdrojov z rezervného fondu na 

zabezpečenie opravy kultúrneho domu v prípade, že nebudú na úhradu všetkých prác 

postačovať financie z dotácie od vlády SR, ktorú je potrebné použiť do konca roka 2020. 

Zastupiteľstvo schválilo použitie prostriedkov z rezervného fondu. 

 

Starosta informoval zastupiteľstvo, že v obci došlo k útoku psa na človeka. V tejto veci 

vykonávala polícia preverovanie a v rámci preverovania zisťovala, či obec má prijaté VZN 

o podmienkach držania psov. Starosta k veci uviedol, že podľa zákona môže obec prijať 

takéto VZN, nijako sa tým však nemení povinnosť majiteľov psov dodržiavať príslušné 

zákony. Uviedol tiež, že pri prijímaní VZN treba vziať do úvahy predovšetkým spôsob 

vymáhania nariadenia v prípade jeho porušenia. Zastupiteľstvo navrhlo, že o veci bude 

opakovane rokovať po zvážení a premyslení možností obce. 

 

K bodu 5: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo o doterajšom priebehu rekonštrukcie kultúrneho 

domu. Uviedol, že bola dokončená rekonštrukcia strechy, boli čiastočne odstránené škody, 
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ktoré vznikli zatečením pri výmene strešnej krytiny a bol čiastočne zrealizovaný bleskozvod. 

Realizácia fasády a vstupného prístrešku prebehne v jesenných mesiacoch tak, aby bolo 

možné do konca roka 2020 použiť poskytnutú dotáciu. 

 

Starosta informoval zastupiteľstvo, že sa 7.9.2020 uskutoční pravidelná parciálna porada na 

firme eurobus, týkajúca sa autobusovej dopravy. Uviedol, že pri súčasnej situácii bude dobré 

už to, ak sa nebudú rušiť žiadne spoje. Zároveň požiadal zastupiteľstvo o podanie prípadných 

návrhov na úpravu spojov do uvedeného termínu s tým, že očakávať sa dá nanajvýš možnosť 

pár minútových posunov pri jednotlivých spojoch. 

 

K bodu 6: 

Starosta prečítal návrhy uznesení, ktoré boli zastupiteľstvom schválené. 

 

K bodu 7: 
Po schválení uznesení starosta ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Mária Brutovská                                                           

  

 Ondrej Slavkovský                                     

 

Starosta obce:                 Roman König 


